

# Ordföranderåd LP3 Lv3

5 februari 2014

## Närvarande

Ordförande: Simon Nilsson

Sekreterare: David Barker

SnKfKb: Angelica Forss

KAOS: John Axelsson

KfKb6: Anton Martinsson

bOf: Elin Haraldsson

## Lägeskoll

### Startat 12:08

KfKb6: Hade Gasque fredag Lv1, det gick bra. Enda grejen var att de råkade få med drinken Bög-Olle. GasqueK sade till dem. De har gått SUS och har även bokat Gasque till nästa läsperiod. Den hålls tillsammans med K6.

BOf: Har sökt spons, det verkar ha gått bra. Ska skicka Gustav Persson på SUS-utbildning.

KAOS: Har haft pubbrunda. Det gick bra, även om Lp3 är den sämsta pubbrundan. De har folk från Luleå som kommer ner och ska tas hand om till helgen. De ska ha Gamble den 15:e. Det ska komma en äskning till ett ljudsystem.

SnKfKb: Har haft möte med vUO. Diskuterade hur SnKfKb kan utökas.

Styret: Jobbar inför sektionmötet. Ska börja skriva propositioner. Mötet kommer hållas den 26:e februari om salsbokningen går vägen. Hade myskväll hos Angelica i söndags där de försökte vara produktiva. Gick sådär.

## Förrådet

KfKb6 tycker det borde finnas tydligare avgränsningar i förrådet. Det bör användas för att förvara redskap och mat, men även vissa relikier. KfKb6-13 tycker även grejer till framtida arr.

bOf vill att annat än bara mat ska kunna förvaras i förrådet. Skulle uppskatta en storstädning. Det kommer även fram att bOf har mycket plats i ölförrådet.

Styret diskuterade på sin myskväll att tillsammans med K storstäda förrådet från grunden.

Förslagsvis helgen Lv1 nästa läsperiod. Styret hör med K. Borde undersöka möjligheten att fixa en bil att köra grejer som ska slängas. Då viktigt att faktiskt våga slänga saker.

Ett annat problem är korridoren i förrådet som ofta är blockad av kundvagnar och andra grejer.

KfKb6 har fixat en förrådsansvarig och tycker andra kommitéer bör göra samma sak. K6 har ett kylskåp i förrådet och det hade varit bra med ett kylskåp även i KfKb:s förråd där man kan förvara mat ett par dagar runt arrangemang.

## Övriga frågor

Inget om förrådet iallafall.

K har en dag där alla kommitéer storstädar NOx. KfKb har städkalaset, men hade varit en bra grej att införa även på KfKb.

KAOS vill skaffa ny väggfärg till sektionlokalerna då den ser ganska dassig ut. KfKb6 och KAOS brukar tejpa upp tyg över fönstrena när de har arr. Det kan finnas möjlighet att skaffa rullgardiner istället för att slippa det jobbet.

**Avslutades 12:43**